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Call 38 (TTA): On July 24, 2006, at 1:2} a.m., Jrang told Zhu that she previcusly
gave him the wrong phone number (for a customer), and she provided the correct number.
Jiang todd Zhu 1o ket heer know if he could not locats the cusiomen.

Call 100 {TT3): On kuly 24, 2006, at 2:08 a.m., Jiang told Zin that the customer
who previously ooly paid $150.00 for 30 ounutes “called and asked for the sams deal ™
Zhu asked how much the customer was going to pay this time. Jiang saxd she asked for
$160.00, but the customer would only pay $150.00. Zhu agreed 10 do this “for the last
time,” and emphasized that the customer would be limited w0 30 o7 40 minwtes,

Calls 104-17 (TT3): On July 24, 2006, at 2:45 a.ov, Nang attampted to direst
Zhu to another customer’s residence, but Zha bad difficulty getting through a gecunity
door which required a code. Zhuo asked Jang o call the customer, and she lster advised
Zhu tha the customer was not answermp the phone.

Call 1572 (TTL); 4608 (TT2); 121 (TT3): On July 24, 20085, a customer named
"Carl" called Kang at TTZ and asked whether Kang had any “girls” {prostitates}. Kang
offered to "send a girl over™ 1o Carl's house. Carl explained thet he was married, so he
would have to meet the prostinte at a hotel. Carl ssked how much the prostitute would
cost. Kang replied, "I don’t kmow,™ and said (hat “ths lady"” would call Carl ducetly.
Kang the calicd Zhn, and told Zha to contact Carl because he wanted “to go service.”
Shortly thereafter, Zhu used TT3 to call Carl. Zhu cxplained that he bad a Chinese
prostite whoe did “oi—calis coly,” end that the cost was $200.00 “cash.” Carl stated that
he weuld 1ook for a hotel and call Zhu larer,

Call 266, 268, 270, Y75, 294, X7 (TT4): On July 24, 2006, several custemers
asked Jiang to deseribe the prostitnte, end asked how much she cost. Jiang told the
customers that the prostinuta’s name waz “Lily,” and that she was Chinese, 22- y&ar:mld,
five feet and four inches 1all, and 103 pounds. liang further stated that the price wag $200
“cash only™ for one honr,

Call 272 (TT4y: On July 24, 2006, Jiang called a customer named *Richard” and

advised him that she had “a new Chinese yirl” whn had heen in Seatile far ten dave and
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would be leaving in three days. Richard stated that he was “a litle short (of money)
now," and wauld “do it another tioe,™

Call 273 (TT4): On July 24, 2008, 5 costomer told Jiang that he saw the
advertisemant in the Seattle Weekly and wanted “a pid™ at the Best Western hotel in
Aubum. When Jiang stated that the price wag 5200 czsh, the customer said be did not
have that much money.

Calls 274, 233-8%, 287 (TTd); 124-25, 128-20 {TT3): Om Tuly 24, 2004, at §:40
p.in., & costamer named “Eric”™ called to confirm his appointment with hang’s prostimute
at 10:0} p.m. that night. A« 9:25 p.m., Jiang called Zhu and asked why he had not “left
for the 10:040 pm. appeintment.” Zhu stated that he did not know about the appomtment,
but woukd be on his way., Zhu ssked Jiang to 1ot the customer know thet “the girl left
alrcady.” At 9:37 p.m., Jiang confirmed with Bric that he stll wanted “the gzl o go
over.” At 10:03 p.m., Eric called Jisng and stated that “the pird” had not *shown up yet.”
Jiang statcd that she should be “very close.,” Enie said be would "wait outside,”
tmmediately thercaRer, Jiang ndvised Zhu that fhe customer was waiting for hit in the
parking lot. Zhu stated that he wae at the location, but did not see the custemer. Jiang
then called Eric and told him the prostitale had arvived. At 10:07 pom., Zhu called Jiang
and advized her that he found the customer, Zhu gtated that Enc was s young African-
American,” and Fiang expressad surprire because e did not “sound like that over the
phene.” Zhe apreed. Jang esked whether fhe costorner paid, and Zhn said he paid $200
plus a 330 tip “for the girl”

Call 293 (TTd): On July 24, 2006, Jiang described Lily to a costomer, and stated
that she provides "full service™ for 5200 cash per hour. Jiang further said that “the girl
works 24 houre a day.”

Calls 302, 307, 321, 331, 333, 138 {TT4) On July 25, 2004, Jiang spoke 10
namcrous customers. Jiang advised the customers that the price for the prostitute was
#3200 10 cash for one hour.” Jiang also told verious customers thai the price for 10

28 I minutes wag $100, that the price for two hours was $330; 1hat the prices were ot
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negoliable: that the prostitute would not engaye in anal sex; and that the proshitute was
*}4B-28-32."

Calls 303, 310 {TT4); 148-50{TT3): On July 25, 2006, at 1:33 a.m., & custdmer
ordered a prostitute from Jiang, to be sent to Roorn 305 of the Highway Inn in Edmonds,
Washinglon. Between 1:54 a.m. and 2:15 a.m., Hang gave Zhu directions to the hotel as
he drove there. At 2:21 a.m., Zhu told Jiang that it was delivered,” refernng to the fact
that the prostitute was with the customer. At 2:32 a.m., Jiang confirmed with Zhu that he
“gend the gitl in"

Culls 334, 335, 33T (TT4d): On July 25, 2006, at 135 p.m., a customer named
Jersmy ordered a prostinute fom Jiang, to be sent ta 8 botel in Bothell, Washington at
L0:00 p.m. The customer asked for the rate if he were 10 “keep™ the prostitute for twe
hours. Jiang statcd the cost was 3380, A1 9:20 p.m., hang confamed the appointment
with Jeremy. Jeremy stated that “the gitl should be able to walk in {10 the hotel} this
time,” suggestmg chot he previousiy had ordered a prostinute from Jiang. At
approximately 10000 p.m., Zbu told Jiang that *“1he gifl already went in.”

Calls 342, 345, 347-56 (TTd); 172, 174, 185 {T'T3): On July 25, 2006, sl 10:32
p.m., a customer named John ordered a prostriute from Nang, to be sent to the Holiday Inn
in Kent, Washington. Jiang told John that the prostituwic would be there in 20-40 mimries.
Trmmediately thereaftor, Jiang told Zhu thar the “next delivery™ wae to the Holiday Inn.
Zhu called the Holiday Inn 10 vetify the address. At 10:45 p.m., Zhu called the prostitute
and told her that thare wae “another one {cuslorer) waiting for her.” Al the e, the
prosutute was still with Jeremy at the hotel in Bothell. Zhu told the prostitote to ask
Jeremy whether che could leave. At 10057 p.tn.; Zhu told Jizmyg to call the custormer imd
tell him “the girl” would be there in 25-30 mimntes, Jiang then called John o advise him
of the same. Oher the pext half bour, Jiang spoke 1o both Zhu aod John, to assist them in
findmg cach other. Among other things, Jiang told John that “the girl” has a driver
named “Michael™ (Zhu). At 11:4] p.m., Zhu advised Jiang that be “Tound the customer.”
Al 12:26 a.m., the prostitate ¢alled Zhu to tell him that ghe wasg outside waiting for him,
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suggesting that ghe just finished servicing John.

Caill 183 (TT4): On July 26, 2006, 4 12:24 a.m., Zhu asked Jiang whether there
wene “any more calls coming ™ {from customers}. Jang stated that there wers none.

Calls 358, 360-61, 368, 375, 390 (TT4): On July 26, 2006, Jiang spoke to
numerous customers. Among other things, Jisag stated that the price for the prostitute
was $200 cash for “enly one hour,” and the price for 30 minutes was $160. Cne custormsr
asked Jiang whether the prostitule would “have sex™ with his girlfriend, or with both him
and s girlfriend. Jiang replicd that the proatitule “doesn't do that ™

Calls 372, 38487, 389 (TTd); 201 (TT3): On July 20, 2006, at 1:47 pm., a
customer named Dam called and requested information regarding # “massage.” JTiang
explained thet it was “out call only,” the price was $200 for one hour, “the girl" was
Chinesc, and she was 22-ycars-okl, Dan said he would call back Tater. At 10:07 pm,
Dun called Jiang und ordered the prostitute, ta be sent 1o the Doubletree hotzl near Sea-
Tac Airport. Immediatsly thereafter, Jiang told Zhw thal “there is a job™ at the Doubletree
hatel. At 10:1% pa, Jiang advised Dan that the “gitl ia leaving now, and will be thers in
twenty mimues.” At 10:47 p.m., Zhu teld Jiang that he “delivered the girl.” At 11:23
p.m., the prostitute tohd Zha she was ready to be picked-up, suggesting that she was
finished servicing Den.

Call 392 (TT4): On July 26, 2006, at 19:55 p.m., Zhu asked Jiang whether there
were any more “business calls.” Jiang said there were none. Jiang explained that she did
not “lake a job" which paid *$150 for half an hout,” referting 1o a customer who had
requested to pay only $150 for 30 minwes with the prostinte,

Calls 203, 214-15 {TT3): On July 27, 2006, a ser1ez of calls were intercepted
ecmcerning Zhu's facilitation of imterstate travel by “Lily,” the prostitote who had been
working at Zho's and hang's escont service., At 11:27 am., Zhu tald Thongyot Lizmnuca
that he was “"coming back from the airpont.” At &:48 p.m., Lily called Zhu and asked him
what alrport she jusi arvived at. Zhu siated she was at JFE airport in Mew York, At 6:57
., Laly asked Zhu swhat airline she was rakting the next day, Zhu stated 1t wag Jet Blue,
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Based on these calls, I belicve ihat Zhu transporizd Lily to Sea-Tac Airport, and arvanged
for har to travel to Mew York and then 1o another (wnknown) destination,

Calls 408, 433 (TT4): On {uly 27, 2006, Liamurai began working as a prostitute a1
Zhu's and Jiang's escort service (Limmusai replaced Lily), Jiang wold several customers
that the prostitme was from Singapore, and she described Liamurai’s physical features,
Nang asswred one customer that “the girl treais men well and provides full service.” On
July 28, 2006, Jiang 1old a customer that “the new girl weat home yesterday” and “Lavra™
i3 back, refering 1o Liamurai.

Calls 212, 220 {TT3): On July 27, 2008, Liamurai asked Zhu whethet there were
any “calls” {from customers). Zhu atated that there weore no calks yer, and that he would
meet Liarreai later when the customers called.

Calls 416 (TTd); 221-26 {TT3): On July 28, 2006, a4 1:26 a.m., a customer called
Jiang and ordered “the girl” {Liamurai) to be sent to his apartment in Wallingford. Jiang
then called Zhw, and provided him with directions 1o the apartment. At 1:56 am,,
Liatourai called the customer and explained that she and Zhy were having difficulty
finding the cusiomer’s building. When they finally amived, the custormer told Liamurai
that he would “come down” to get her. At 1:5% am., Zhu told Jang that he “delivered the
girl.” At 2:40 a.m., Liamurwi called Zim and asked where he was, indicating thet she was
fimsbed servicing the customer. Zhu stated that be was just across the street.,

Calls 1711 (TT1); 4985, 3062 (TT1): On July 28, 2006, Liamurai complained 1o
Kang about ber work al Zhu's and Jiang™s ezcont service. Lianmrai stated that she only
“did ome customer” the night before, She complained about how few customeérs Zhu ond
Jiomg hud, and sisted that if they did not have more castomers the next night, she was
gomg to leave Seattle and work at *another house™ (brotbel) in California. She explained
that he could not “ztay heve™ (Seattle) if ghe “can't make money.” Liamurai mentionad
other brothels at whach she could work and make snough money “to survive.” Kiang
acdvised Lianmurai to “see how things go” over the weekend, becanse thase should be “the
busiest days.” Lizmurai confided in Kang that she bad not mentioned to Zhu and tiang
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that she might leave. Eany advised Liamurai do give Zh and Jiang advance notice, bt
Liamurai refased to do o, stating that she would “give them one last chance tonight.”

Calls 443-44 (TTd): 236 (TT3): On July 28, 2006, at 10:38 p.m., a customer
named Jeff called Jang and ordered a prostitute o be sent to his house on Zind Strest
IN.E. in Seattle. Jiang told the customer that “the girl is leaving now.” At 11:08 p.m.,
Zhu: vold Jiang that he “senther in.” Ten minutes later, Liamurai called Zhw and smd she
“was finished” {servicing the customer). Zhu 10ld Liamurai whene he was waiting.

Calls 452-55 (TT4); 237-38, 241 (TT3): On July 22, 2006, at 1:19awm., a
customer naned Michael requested that liang send a prostitute to his bouse in Tukwila,
Washingion. Jiang told Michael that becausc he was so far away, she would charge him
$250. Afcr Michacl complained, Jiang agreed to the notmoal price of 3200, Jiaog stated
“tha girl” would be there in 30 mintes. At 1:28 am., Zha told Tiamoca that be was
caming 1o pick her up (so she could service Michacl), At 1:51 a.m., Zhu teld Jiang that
“the girl jusl went in." At 2:08 am., Michael called Jiang to complain aboul Liamurai’s
service. Michael stated that “the girl™ did not want him 10 touch her, and she only offered
to provide oral sex. Michae] further stated that “the gicd" tock $100 and left. Jang
scolded Michael by sayving, “You should not heve put yoor fmger imside, and the girl was
acarcil.” Michacl asked Jiang to send another “girl.” Jiang stated that she only had onc
“uirl,” but he could call another lime because she “changes the girl svery bwo weeks.”
Immedchately thereafier, Jiang called Zhu and asked whal was going on. Zhy told Jiang
that the customer “used his finger™ and tried 1o use “a fake one,” referring to a dildo.
Jiang comficroed with Zhu that the cuslomer paid 5100,

Calls 1721-22 (TT1): On July 29, 2006, 51 2:12 g.m,, Liamurai told Kang that
“Thete was a problem”™ with a customer and she “refused to work." Liemurai explamed
that she “refused o take” one of Zbw’s customers because he tied to use a dildo which
was “too big.” She then described other sexual actions that the customer took. She said
she refised, and just took $1(8 and loft. Kang wemcd her “not to say this etofT over the

phone.” Kang said they could talk sbout it more when she “comes aver™ to his place.
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1 Calls 245, 256 {TT3y: On July 20, 2006, Liamurai called Zho o ask whether any
2 | customers had called for appointments. Zhu said there were no calls vet, but that he

3 | would 1t her know when the customens callsd

q Calls 515, 520 {TT4); 258, 205-66 (TT3) Cn July 29, 2006, a1 10:535 pan., a

5 | costomer named Darnie askead hiang to send 8 prostitute ta the W Hotel in downtown

& | Scattle. Damnie said be would swait for the proshtute m the bar downstairs. Jiang stated

7 || that the prostitute would be there in 30-40 mimmtes, At 11:05 p.m., Zhu told Lisrwirai that

g | he was on his was to pick her up {to take her to the W Hotel). Subsequently, Jiang and

% | 2w discussed the fact that they were having dofficulty getiing in touch with Darmie.
10 | Based on the intercepted calls, it is unclear whether or not Lismurai eventually serviced
11 | Darmie.

1z Calls 518-1%, 531-22 (TTd): On July 2%, 2006, at 11:16 p.m., Jeff {a customer)

13 | asked Jiang to send Liarnurai to his house on 92nd Street N.E. in Scacle. Jiang realized
14 | (hat JefF ordered Liamurai the night before, and she pointed out that she “stll had the

15 § same girl.” Jeff szid that he did not mind the “same gitl.” Jiang then advised Zhu to taks
16 § Liamurai to Jeff’s houge. At 11:23 pum, Zho asked Jiang to let Jeff know that “the ginl”
17 | would be there in 15-20 nioutes. Jiang called Jeff and 1old him the same.

12 Call 520 {TT4); Call 273 (TT3): On July 20, 2006, at 12:04 a.m., 3PD officers
19 | conducted a vuee traffic stop of Zhu’s Dodpe Caravan. Zhu was driving the velncle, with
20 | Liamurai in the passenger seat, Zhuo presenied o Washington State dnver's license in the
21 | name of *Guangqiang Shao,” with a lisied addrass of 6401 24th Avenue S, Scattle (Zhn's
21 | and Nang's former address). Liamurad presented officers with a Califomia ddver's
license in her own name. Immediately after the traffic stop, Zha called Jiang and
#xplained that he had just besn stopped by the police for making a tutn without a signal,
Zhu said the police officer ook his driver's license and insurance card_ but just gave him
8 warning, not a ticket. Jieng scolded Zhu for not being “carcfil enough.” Jinng stated
that, given Zhu's “silwadion” {Zhu is an illcga] alien), he should be more careful when he
drives in the “middle of the pight." Bazed on these circumnstances, and on the thot that
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L § Zhu is an illegal alien, I bebieve thai Zhu possesses a deiver’s heense under a fulse name
2 | in order W conceal has twe identity from Jaw enforcement officers.

Call 531, {‘r["d}: On July 30, 2006, at £2:17 a.m., s customes told Jiang that he
"“nover hed sex before™ and asked whether “this wounld be 5 good first ime." Jiang
5 | replied that she had one “girl,” who was a 24-year-old Thai. The customer stated that be
6 | would call back Laer,
Call 836 (TTd); Call 276 (TT3): Qn July 30, 2006, st 2:24 am., 2 customer asked

[ L

—y

Tiamg to send a prostitute to his house on 14th Avenue N.W. in Seattle. fiang stated that
g [ *the girl will be thero in 20-30 minuies." At 2:56 a.on, Zhu called the customer and

B

10 | statcd that he was gutside the house, but did not sce the customer. The customer said he
1§ would be “right there.”

12 Callz 1740, 1745 {TT1): On July 30, 2008, Lismurai told Kang that & “customer”
13 f {at Zhu's and Jimng's escort service) cancelled last night, and another cystomer called at
14 | 2:00 am. Lismwrsi also told Kang that she refeced one of Zhu's sustorners to Kang's

15 | “place” (brothiel). She explained that the custorver was Vietnmness, and be “wanted to do
15 | it #wo times™ with her the night before.

I7 Call 293 (TT3)y Om July 30, 2006, a progtimie named “Kika” told Zhu that she

18 | booked the plane licket for August 14, 2006, Eiki stated thal she would provide Zhu with
1% | the specific itinerary "“later on.” Based on this call, 1 belleve that Kiki was scheduled to
20 | travel o Seatile for the purpose of working as a peostitate st Zh's and Jiang*s escort

31 [ service,

po. Calls 561, 566-6% (TTd); 289, 192, 294 (TT3): On July 30, 2006, &t 10:5]1 a.m., a
13 | customer named “Ken" requested that Jiang scnd a prostitute to the Bed Lion hotel in

14 | downtown Scatfle. Jiang stated the "girl” (Liammorai) »ould be there in M minutes. Al

25 | 11:0% a.m., Zhu asked Jiang o cail Ken and tell him that “the girl will ardve in fifteen

26 | mimates.” Jang then informed Ken that “ihe girl" was on her way, AfL1:23 am., Zhu

27 | confirmed for Jiang Ihat “the gicl has been wnside {with Ken) for a whila already.” At

28 I 11:49 am., Lismursi cullad Zhu and staled that she was “outside,” supgesting that she
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had finished servicing Ken, Zhu told Lizmurai lo “wait at the door.™ Sharily thereafter,
surveillance apents obaerved Liamuroi ¢nter Zhu's green Dodge Caravan outade the Red
Lion hoi=l.

Calls 571, 575 {TTdy; 297 (TT3): On July 30, 2006, a1 12:21 p.m., a customcr
called Jiang and stated that he saw the advertisement m 1he newspaper. He requested that
Jiomg send “a gitl” to the Morel 6 in Knkland. hang stated that “the gid's name i Laurs”
{refetving 1o Lianirui) and that she would be at the hotel in 43 mimutes. Three minutes
later, whilz Zhu and Liarnurai were en touts lo the Motet 6, Zho called the modc] for
directions.

Calls 882, 584 (TT4); 209, 30104 {TT3): G July 30, 2006, a1 1:1]1 pmy, &
customer asked Jiang to send & prostituie to the Everett lon. The customer asked for a
cheaper raic than the ugusal $200, becausc he “elrcady paid 3100 for the roem.” hang
refused (o lower the price, and Ihe customer eventually apreed to payv 3200, At 1:30pm,,
Zhu called the Everett Inn and asked for the customer's room. Zhu then handed the
phone to Liamurai, who told the customer that she waz on her way and would be thers in
30 minuies. At 1:37 pan., liang asked Zhu o have Liamurai “give the cuglomer a call,”
but Zhu explaincd ihat they had already contacted the customer. At 1:42 p.m., Tianp wold
Zhu to make sure the customer was going to pay 5200, and mot $158. Zhu agreed. At
2.07 pom., Lismwrai used TT3 to call the customer, who gave her directions 10 the hotel.
At2:14 pm., Zhu 1old hang thal “the gir (L jamurai) has gope in.”

Call 832 (TTd); 320 {TT3): On July 31, 2006, a customer acked Jiang whether it
was okay for his “wife to join in" with the prostilute. Jiang ceplied, "Mo,"” and terminated
the call. Shorily theresfter, Zhu told Lianmrai that a customer called Jiang and “wanted
1o do this in the presence of has wife,” Zhu expressed swprise, asking, “How can it be
done like this™ Lramurar agreed, stating that she woald nod “do it like this.”

Call 329 (TT3): Gn July 31, 2006, at 1:27 p.m., Liamnurea called Zhe and asked
whether there wers any callz from customers that day. Zhu siated thet thers were no calls

yet.
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Calls 6374, 642 {TT4): On July 31, 2005, ai 4:15 p.r, a cuslomst namead
"Fang" told Jiang thai he was near Sea-Tac Airport, and would call back for a prostinre
when he found 4 hotel. At 4:41 p.m., Faop told Jaog o send the prostitute to the Travel
Joy Motel in Sea-Tac. Jtiang stated that “they™ {Zhu and Liamurai} would be there in 3G
minates. At 5:27 p.m., Zhua teld Jiang that “the girl went in.”

Call 644 {TT4): On July 31, 2006, a customer asked Jiang whether the "gid docs
dancing only, or sex.” Jiang replicd, *Tt's full service,” referring to the fact that sex iz
mvolved.

Call 331 {TT3): On July 31, 2004, at 3:25 p.m., Zhu told Liamura: that he would
call her “as soon as there is business.”

Calls 63550 (TT4): 332-35 (TT3): On August L, 2000, at 12:17 a.m., a cuslomer
asked Jiang about “the lady.” hang stated that *the lady" was 24-years-old, and from
Singapore (descnbing Lismurai). Jiang assured the customer that “she is prey.” The
customer asked Jiang 10 send the prosidmiz (o his apartment in Kirkland, Jiang told the
customer that “the girl” would be thers in 45 minules. At 12:25 am., Zhu called
Lismsural and arranged to pick her up m len manutes. At 12:39 atm., Lismuead used TT3
to call the custoaner. She slated that she was “in front of the building now,” and asked
where the customer was. At 12:55 am., Zbu told Jiang that he “sent the gitl in." Zhu
further siated that this wras “an old customer” and that they “had a record about this guy.”
Ar 114 am., Liamurai called Zhu afier she finished servicing the customer. Zhu told her
be was waiting in his car “on the left hand side™ as she exrted the biding.

Calls 668 {TT4); 336 {IT¥: On August 1, 2006, a customer told Jiang that this
was hig “firgt tinwe doing this” (hiring a prosutute), and be asked for the price. Jlang
stated it was 5200 for one hour. The customer said he had $300, and asked whether he
could gel bwo prostimbes for that price, or have tve hours with one prostitute. Jiang
explained that it cost 3358 for two hours, and that she saly had “one girl.” However,
Jiang agreed to let the customer have 90 minutes with the prostrute for 3300, The
customer stated that he would ask his fnend and cell back. Jiang then called Zhu to
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discuss the situation. Jiang explamed tha she agreed 1¢ lel a customer have 90 minotes
with Liamurai for £200, but she vas concerned because there were “two people.” Zhu
snggested thal they charge $200 “for each person,” and tell the customers that “they can
oily do it ome at & lime, not together.”

Call 338 (TT3): On August 1, 2006, Zhu spoke to a prostitute named *Mary."
Zh inrodduced hitmself as “Michacl from Seattle.” Mary stated that she was currently
working (at a brothel) in Denver, and acknowledged that she was scheduoled to wark for
Zhu in September X06. Zhu asked whether Mary could come right away, explainiog that
he was “short of 4 girl for the next ten days." Mary declined, statdng that she just started
working m Denver anvd was scheduled to atay there for one month, Zhu asked Mary to
contact hmo when her “work in Denver 15 finished,” 1 arcange ber travel to Scadle. Mary
agreed to do 0.

Calls 355.36, 359, 385, 301, 309 (TT3}): On August 1, 2006, Zhn confinned with
# progtinate named "Coco™ thal she was scheduled to acrive in Scatfle on Augusi 14, 2006.
{Coco confinmod that she already purchased “the ticket,” Zhu asked whether Coco counld
come carlier, explaining that his “girl” (Lismurai) was originally scheduled 1o work
through August 1dth, bul she just “lefi” (stopped working for Zhu). Coco siated that she
could not come any earlier, becanse she just started working (at a brothel) in Log Angeles
and was scheduled to be thers for “ote weck to ten days.” Zim asked Coco to check with
her “boss” (the brothe] operator) to se¢ if she could leave and come to Seatibe. On August
2, 2006, Zhu left a vorcemail for Coco, stating that be wanted her to “come over as s00R
ns possible.” Zhu also offered to “pay for the plape tickel.” Coco called back and siated
that her “boss” would not “let her leave™ until Awgust 9, 2006, Zhw said that was "100
lete,” and asked Coco to check with her “boss” again. Zhu opined that it would be cagy
for bet “boss"” w0 “find a gitl in Los Angeles.” Coco apologired, and offered to *refer
snother girl" to Zho, Zhu stated that he would "y to find another {prostitut2)” hims=1f.
Coce later advised Zhu that she purchased a ticker for August ¥, 20006, arriving in Seantle
at 2015 pom., and that she would iy to “come earlier” if possible. As summarized below,
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Coco subsequently armamged to ravel to Seanle on Auvgust 5, 2006.

Call 703 {TT4); On August 2, 2006, at 2:24 a.m., Jiang armenged (o send 2
prostitute to a customar’s apartment on Carson Avenue Sowth in Seattle. Jiang told the
customer that “the girl” would be thers in 30-40 mmutes. Intercéplion over TT3 and TT4
terminated for the night shortly afier this call,

Calla 714, 717, 719 (TT4); 384, 386, 394 (TTA): On August 2, 2006, at 10:09
a.m., a customner asked Jiang to send a prostitule to his house an M. 331h Street in Seattle.
Jisng siated that the prostitule would be thers in 30 minutes. At 10:15 a.m., Zhu told
Liaonumai that he was on his way to pet her, becauss thare was “work" at a customer's
house m Szatfle, At 10228 am., Zhu called Lisminai and atated that he was there ta pick
her up. A1 10053 a.m., Jieng provided Zhu with the customer’s phone mumber, and
sugpcated that Zhu have Liamurei call the cusiomer, Lianouead then used TT3 to call the
customer, and asked him (o venify his address. The customer stated that he would call
back, but he never called. At 11:05 am., Jiang told Zhy that the cusromer was nol
answenmg his phone. Jiang stated that she was “afrad this would happen,” becauss the
customet sounded “prety hesitant™ over the phone, Jiang okl Zhu ta “forget about it

Call 1805 {1°T1): On Aungnst 2, 2006, Liamirzi told Kaog that she wras busy that
day becauss she “had two customers.”

Cale 733, 737 (TT4); 419-20, 422, 415, 428 (1T 1515 (TT1): On Auguse 2,
(1M, a2 6:57 pom,, & customer named Frank asked Tiang 10 send a prostituts to his
apartrnant in Tacoma. Jiang 1old Frank that the rate was $250 per bour, and that “the gl
would be there in 40-50 minutez. Immediaiely thersafter, Zbu called Liamurai and
arranged to pick her up. At 7:03 pon., Ligrouras told Kang that “a customer (was}
waiting” and Zlu was on the way over ¢ get her, Liarmesi gaid thet she might “refuse
the customer™ if he 1s too far away, because she was tired of driving loog distances. At
7446 p.m., liang gave Zho directions to Frank’s apartment in Tacoma, At 7:dd pm,
Liamurai used TT3 to call Frank, in order 1o confinm the directions. At 7:30 p.m., Zhu
told Jiatg that “she already went in,” referring to Liamurai mesting with Frank. Zhu
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1 | eoinplained that Frank was black and “too big.” Zhu stated that be told Liamurai “w o it

2 || if ¢he can do it, and just leave if she can’c.” At 3:22 pm., Lismurai asked Zhu where he

3 | was, supgesting that she finiehed servicing Frank. Zhu stated he was waiting “night in

4 | fronl of the door.”

5 Calls 1823-24, 1827 {TT1): On August 2, 2006, Liamurai lold Kang that she “had

& | two customers” that day. Liemurai complained that Zhu “lied™ to her about the location

7 | of one of the customers (Frank}, and they ended up driving 36 miles to Tacoma.

¢ I Liamwrai said she would tell Kang “the whele story later,” because she had a customer

& | waiting for her al the time.

1 Callz 748, 750 (TT4); 434, 436, 430, 440 (TT3); 1831 ({TT1): On August 3, 2006,
1| at L2206 a.nv, 8 custonet named Jesse requested that Jiang send a preatitute (Liamorai) o
12 | hiz apactmeni in Sealfle. Shortly therzafter, Zhu left a voicemail for Liamurai, stating that
13 § there was “a customet™ and asking her to call back. Ar 12:24 am., Jesse called Jiang to

14 | cancel ihe appoinoment, ataling that he had to “go to bed.” Jiang then called Zhu and

15 | advised him that “ithe customer canceiled the arder,” At 12:46 a.m., Zhu called Eang and
16 | asked wheiher Lianwrai wos with Kang. Kang said she oas not there “yet.” Zhu

17 | explained thad he “had (o cancel a cuslomer earlier” because Liamorai did not call him
13 | buck. Zhu forther stated that “now anather one (cusiomet) called” and he was siill unable
12 § 1o find Liamumi. Kang agreed to help Zha contact Liaowrai. At 12:56 am., Kang told
2¢ | Zhw that Liamurai “docs not want 1o work,” and that when she did pot answaer the phone it
21 | meani thal she “does not want to wmﬁ." At 102 am., Zhue asked Kang to venly whether
2z | Liamurad did mot wani 10 work any more that night, or more generally. Zhu explaincd tha
23 | he may need to “ind asother girl to come sadier” if Liamobi oo longer wanted to work
24 § atall for im and Jiang. Kang apreed to check with Lispnmra.
A Calls 752-53 (TTd): Cn August 3, 2006, 4 customer requested that Jiang send &
2t | prostitute o his house in Scatifc. Jiang siated that “the girl” would be there in 20
37 | minutes, Jiang subsequently called the customer and explained that “the girl is too sick to
23 f come over,” refemring 1o the fact that Liemurai was not available because she no longer
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wanied to work for Zhu and Jieng. Fisng funther 101d the customer that he should call
back on Auvgust 9, 2004, becanse she would havs “a vew Chincse gird who is young and
prety.”

Calls 5601, 5603 {TT2); 1861, 1863 (TT1); 85, 786, 791 (TT4}: On August 3,
2006, & ptogtinite ¢alled Fang at TT2 and asked whether he was “hiring.” The proatione
explained that she was calling for herself and a fricnd, and that they both lived in
Flushing, Now Yark. Kang stated that be was not hiring, but #dviged the prostitute to call
TT4 (Jiang's phone number} for work. Kang then advised Zhu that a “girl” called him
“for a job,” and he gave the “girl" the phone numbaer for TT4, Zhu told Keng that he
alrcady had a *girl” arriving the following day. EKoang suggested that Zho “mako a
schedule for later,” referring 1o booking the prostitutes for future dates. Subssquently,
one of the prostitutes culled Jiang at TT4. She told Hang her name was “Lily™ and she
lived in Flushing, New York, Jimg explained: “What we do bere ig out-call for the
Americens.” Nang further stated that her prostitutes carn berween 5300 and $500 per day:
that thcy anc paid 3100 “plus tips" for cach customer; and that on noost days there are
between two and five customers. When asked whether it was “safe’™ to do “out-calls,™
Jisng rephed; “lt is safer to do out-calls, because pohce will rarely call for service and do
it im their house.” Lily told Jiang that she wanted lo "make a schedule.” Jiang said ghe
would have o call Lily back latet, bacause her “hosband (Zhu) does the schedule.™
Immediately thereafter, Fang called Zhu and scolded him for leaving without telling her.
Jiang sxplained that a “gifl” called “abouwt schedules,” but she could not find Zhu. A few
minutea later, Lily's fricnd “Liga™ called Jiang and also asked to book & schedule. Jiang
explained 10 Liza that “the job is pretty hard because we operate 24 hours s day.”" Jiang
further stated that on some days there are 43 many as seven or eight customers. Jiang also
eaplained that if Lisa works at the escont service, it would be “most convenient™ for her to
live “at the store” (21 Zhu's and Jiang's residence), becawse then Lisa would be available
whenever customers called. Later that day, Zha advised Kang that Lilly and Lisa calied.
Zhu stated that be did 001 scbedule themn to work becaose thy were too old.
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Calls 774, 782, 872-73 (TT4): On August 3 and 4, 2006, Jiang told several
customers that she did not have amyonc to *work,” and that they should call back in one or
two days.

Colls 443, 448, 450, 477, 485, 495, 504-05, 511, 514-15(TT3): On August 3-5,
2006, Zhu arranged for "Coco”™ 10 travel from Los Angelés to Seabtle 1o work a1 the escon
service. On Augost 3, 2006, Coco told Zhw that she had a *hig confrontation™ with her
“boss” over the fact that she was leaving Los Angeles “carly.” Coco asked Zhu 1o call the
travel agency and check for flights, but Zhu stated he was not home and he asked Coce 1o
make the amanpements. On August 4, 2006, Coco told Zhu she would amive the
following day a1 approximately 6:00 p.m. On August 5, 2006, at 11:15 am., Coco asked
Zhu 10 contact the travel agent {to pay for the ticket}. Coco siated that her real name was
“*Yung Ling Lin" Zhu then callad the travel agent and provided the eorect spelling of
Liu's name. The tavel agent told Zhu that she would process the ticket after receiving
payment. At }:05 p.m., Coco told Zhn that she was at the airport in Los Angeles, and
would arrive in Seatde at 6:40 p.m. Zhu 10ld Coco o call again when she amvived. At
M pan., Coco called Zhu and stated chat her plane just landed in Seattle. At 6:42 p.m.,
Zhn tald Coea that he would be “there (the airport) in ten mimutes,” and that he was
“driving o green van” (Zho's green Dodge Caravan). At approximately the same time,
sunrciilanm: agents observed Zho depant his residence (32F1 8. Othello Street, Seattle)
driving the Dodge Caravan. Zbu stopped briedly at Ning’e residence, and then drove
direcily o the arrivals sren of Sea-Tac Aimport. Agents observed & young Asian female
{Coco} enter the Dodge Caravan, and 1hen Zhu drove directly from the airport back io has
residence,

Cally 916, 918, 924, 926 (TT4); 512{TT3): On Auvgust 5, 2006, at 708 pm., 3
customer named “William"™ asked Jiang to tend » prostitute to his bouss in Kent. Jiang
explamed thet the “girl™ was “sull at the giport,™ and would not be available for anather
rour, referning to the fact that Zho was at the sirport picking-up Coco. At 7:55 pm.,
Jiang told William that the “girl {could) go over now.”™ Based on this call, surveillance
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agents responded to William™s house in Kent. A1 approximately 8:23 p.m., egenis
obaerved Zhu's Dodge Caravan arrive at the bouse. An Asian female (Coco) exited the
vchicke and entered the residence. At $:33 p.m., Zhw told Jiang that he “arrived™ at
William's house. At 8:41 p.m., Coco called Zhu and stated, “I6s finished.” Coco
explained that “the cusiomer didn’t want a massage.” Shorily therenfier, agonts observed
Coco exit the kouse smd ented Zhw'™s vehicle. Zhu then drove away from the ares. At
£:42 pao., Zhu teld Jiang that the appointimenl was Enished, and asked for the address of
the next customisr.

Calls D37-044, 042, 04546 (TTd); 528, 532, 537-38 (TTI): On Aupust 3, 2006,
at 10:21 p.m., a customer named “Jobn™ asked Jisng to send a prostituie (o room 2435 at
the Quality Inn hotel in dowmntown Seattle. Immediatcly thercafier, Jiang called Zhu to
advise him of the new joh. Atthe time, Zhu was weiting for Coco to finish servicing
another customer. liang told Zhu to call when be was ready o bead over to the Cuality
Inm. Shordy thereafter, Coco called Zhn and complained that the custoner she was with
did “nol want ta use a condom.” Zhw told Coco 1o insist that the customer wse a condom,
At 11:05 p.m., Coco told Zhu that she was finished with the costomer, Zhu stated that be
was waiting “at the door.” Immediately thereafter, Zhu advised Jiang that he was heading
to the “next customer” (the Cuality Inm).  Jiang called John and stated that “the gicl” was
“on her way over” and would be there in 15-20 minutes. At 11:24 pam., Jisng informed
Zhu that Joho was m room 245 al Lbe Quality Inn. At 11:45 po, Zhu told Jiang that “the
girl just went in.” Bazed on these phone calls, surveillawe agents respoaded to the
Quality Inm. Agents observed Coco enter the hotel lobby and welk up a flight of stairs.
Ag Zhn waited cutside of the Quality Inn, he and Jang discussed their profits from that
night. Jiang added the numbers and conchuded that they made 3400 “so far.,” Fang said
she hoped they would be busy all night, so the “expense of the rent and the airfare would
be covered,” referring to the Fact that they purchased Coco's plane teket to Seattle, and
that Coco was siaving ot Zhu's snd Jiang's residence. Zhu told Jiang thet be thought
{_oco “does hor job well.” Zhu explained that when a customer did not want to wear a
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condom exrlicr that night, Coco told the custiomer that it was all-right not 10 wear a
condom when she did the “blow job,’ bul the costomct had to wear the condom when
doing ‘the job® (sexual intercourss).™ AL 12:05 anv, Coco 10ld Zhy that she wasz
"finished” (serviging Johm). Zhn saéd he would come pick ber up. Shordy thereafier,
agents observed Coco exit room 245, depart the hotel, and get imte Zhw'*s Dodge Caraven.
Zhw then drove away from the arca.

Calls 948-253 (T14); 342 (TT3): Om August 6, 2006, at 12:24 a.m., a cuatomer
gsked Niang to send a prostitute 10 hig aparrien on Capitel Hill, Jiang stated that “the
girl" would be thers in | 5-20 minutes, At 12:3] a.m., Zho asked diang to call the
customer and ask how 10 “get through the gate.” Jiang called the customer, who stated he
would “come downstairs now.” Jiamg then advised Zhu that the customer was “coming
downstairs 1o pick up the gifl.™ At 12:53 a.m., Zhu told Jiang that “the girl went in." At
1:13 a.tm, Coco called Zhu and stated that she was ready to be picked-up. ZHu saad he
was waiting “across the street”

Call 1075 (TT4): On August 7, 2006, a customer asked Jiang to deseribe the
prostitute warking at the escoct service (Coco). Jinog described her as a 22-yvesr-old
“Chincse girl.” liang further explained that the price was “3200 cash only for one hour.”
The customer asked what the price woukl be if there ware “two guys, cach using a hal -
hour.” Jiang stated that the price per person for 30 minutes was 3160, Jiang refused to
agree to a lower poce.,

Calls 573, 576 (TT3); 1080-84, 1085, 1088, 1090 (TT4): On August £, 2006, at
12734 g.m., a customer named Bob asked Jiang (o setd a prostitute to his apartment in
Seattle. Bob explained, “The guy who brings the girl {Zhu) knows me.” At 1:02 am.,
Jiang advized Bob that “the girl is oo the way now.” At 1:17 a.m., Zhu told Jiang that he
was "o the customer’s place.” Zhu asked Jiang to tell the customer to open (he fronl
door. Jiang called Bob, and then advised Zhu that the cugtomer was “coming down now.”
At 1:21 a.m., Zin 101d Jiang that “the gifl pot in.™ Zhn deseribed Bob as “about 30 or 60
vears old." At 1:40 a.m., Coco called Zhu and stuted that she was *finished” with Bob.
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Zhu tald her to “come down.” During two subsequent calls, Bob complaioed to Tiang
about Coco's service. Bob said “the girl was lousy™ and “this was a rip-off.™ Jiang
spologized, stating that “the girl is a new cne™ who “just catnd Iwo days ago.” Bob
replied that Jiang previously sent him “good girls befors, but this girl i3 no goeod.” Bob
further expluined that “Coco was scared the whole time and wouldn’c do » ‘Blow-job.™
Jiang epologized again, and stated that she would tell Coco to “go away™ and that ghe
would “got & new gifl."  Aficr speaking with Bob, Yiang adviged Zhu that the customer
“wag nod happy with the gid

Culls 580-81 {TT3); 1091 {TT4): On August £, 2006, at 2:47 a.m., a customer
requeeted that Jjang send g prostituse to hig apartment in K{ddand. Jiang stated, “The girl
9 leaving right now.™ At 3:28 a.m., Zhm called the customer and identified himself as
“Michael the driver.” Zho stated that he would “send the gir up therc.” At 3:29 am.,
Zhu told Jiang that Coco “went in.™

Calls 574 {TTX): 1984, 2011 {TT1): On Avgust B, 2006, Zha complained to Kang
that his business was slow, Zhu stated be had two customers ao far that night, onc
customer the day before, and five customers the day before that. Kang asked about the
“new Hunan girl,” refemving 10 Coco. Zhu sated that she was “okay.” Zbu then asked
Kang for the pthone number of the company from which Kang buys “covers™ (condoms),
Kang asked “how many® Zha wanted to order, and Zht replied, “one box.” Kang sad he
would “place an order” for both of themn, because Kang also needed more condaoms,

Calls 1107-09 (TT4); 0809, 611-11, §17-18 (TT3): On August 8, 2006, o1 B:45
p-m., 3 custorner named Wayne asked Jiang 10 5end a prostinne & the W Hotel in
dowrntewn Seottle. Jiang stated that the prostitute s name was “"Coceo,” and that she would
be thers in twenty mingtes. Tmmediately thereaiicr, Jiang told Zhu 1o “come home
because there is work o do.™ A1 8:53 p.m., Jiang provided Zhy with driving directions o
the hotel. At 9:12 p.m., Zho told Jtang thet “the gird went in.” At 9:30 p.m., Coco called
Zhy and asked whether the customer “ordered” 30 or 45 minutes. Zhu stated, 1t should
be one bour." Coco then explained that she was “still doing the massage." At 2:45 p.m.,
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Coeo called Zho and staled that she was “done.” Zhu then made armangements o mest
Coco outside of The hotel.

Calls 1110, 1114, 1119-28, 1124 (TT4); 611, 622 (TT3I): On Anguat £, 2006, at
9:04 p.m., 2 customer named Ely requested that iang send & prostimuee 1o the Carlton Inn
in Kirkland. Jiang assured Ely that “che girl provides full service™ At 9:12 pm., Hanyg
told Zhwu that “the next appoinkment™ was in Kirklsnd, and provided him with doving
directions. At %:37 p.m., Jiang advised Ely thal “the girl” would be there in 30 minates,
and that “the driver (Zhu) knows the dircetions.™ At 10:15 p.m., Zhu told Jiang that he
“arrived.” At 10:38 p.m., Coco called Zhe and expluined that Ely's *hing (pends) 15 so
big that he broke the condom, and the condom does not fit him.” Coco asked Zhu to talk
ter Eby about doing a “hand job” instead of sex. Coco then handed the phone w Ely. Zhu
explained to Ely that Coco could not “handle™ him, and suggested that she would “give a
"Mow job’ ingtead.” Ely complained that he paid 3200 for “the whols thing.” Zhw
suggesred (hul Ely pay only $150 for oral sex, to which Ely sgreed. Zhu then matruct=d
Coco to refund Ely 350, At 10:29 p.m., Zhu called Jiang 10 advise her of the situation.

Calls 1127, 1229-30, [133 (TT4); 627, 629, 631 (TT3): On August &, 2008, at
11:18 p.m., a customer named “Ace™ asked Jiang 10 send a prostigte 10 his houss in
Sammamish. Jiang rold Ace that “the girl provides full servics™ and she would be thers
in 30-40 minutes, Jiang furiher steted chat “the girl’s driver, Michagl (Zhu}” may call Ace
for directions. At 11:34 p.m., Jiang gave Zhm driving ditections to Acc’s house, At 12:05
a.m., Zho called Ace to confirm the directions. Shortly thereafter, Zhu told Jiang that
“the girl entered” Ace’s house, At 12:13 a.m., Coce called Zhu and stated that she
“canmot do it" because Ace wanted to have anal gex. Zhu agreed, and instructed Coco to
“say ‘no' 10 the guy.”
it
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1| X. THECRIMINAL ACTIVITIES OF THONGYOT LIAMURAL
. Az described above, Liamurai worked as a call-gicl prostitute for Zhw and Jiang

3 | from June 16-29, 2006, and again between fuly 27, 2006, and August 3, 2006. The

d | imercepied calls concemning Lisnumai®s work for Zhu's and Jiang's eseotl service are

5 | summarized above. In addition, Liamurai and Kang cngaged in the following intercepted

& | conversations over TT1 and TT2:

T Call 1148: On July 10, 2006, Liamurai and Kang had a three-howr telephone

& | conversation. The portion of the conversation concerning Zhw is swnmanzed above,

& | During the remainder of the conversaton, Liarnurs and Kang discussed the following

13 | topics: At the outsel of (he conversation, Kang detailed the ceeant evems at his brothel,

11§ Kang explained that he had approximately 35-40 custonsers gt the brothel that day, and he
12 | bad 1o turt away 6-7 additsonsl customer s becouse of the “Jong wait.” Keamg stated that he
t3 ] currently had two prostitutes wotking at the brothel, but a third was coming 300n.

14 | Specitically, Kang informed Liamurai that one prosiitute was leaving and 1wo prostinutes
15 § were arciving on July 11th; and that ons prosttute was leaving and anmber was atriving
16 § on July 1th, Kang said that the departing prostilntes were Korean and Chinese, and thai
17 | the arriving prostitutes were Chinese, Korean, and Thai.

11 Liamnurai expressed intereat in the identity of the amvmg Thai prostituts. She

1% | went on o defail her former role a5 a broker and‘or smuggler of Thai prostitites.
20 | Specilically, she 1old Kang that she was lnvolved in bringing “many Thai girls” to the
21 | United States, and that she “used to have & Lot of pasaports and everybody™ knew bes.
22 | Liamutai sakd that in one day she “sent four or five girls out,” and sometones sent "garls"
73 | o or thees limes per wesk, refemring to prostituies who entered the United States. She
24 | claimed that she “had a lot of passpocts™ and she “never disappointed” people. Lismurai
25 || Turther stated that “the other bogs had moch less.” However, Liamurai lamented the fact
35 | that she “lost a lot of money” because the “girls lied to her,” claiming not to know anyong
77 | in the United States, but when they arrived many of them “ran away” without paying their
28 § debts, Liamurai stated that “the boss here - . . charges 550,000,” and that the charge was

.. us ol
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“not [ber] business” becavse the prostilutes “know the conditions” be fore they came to
the United States. Based on my training and cxperience, 1 believe that Liamurai was
referning to 8 smugpling debt of $30.000, which i3 commenly assessed to prostingtes who
are simuggled or surreptitiously brought inko the United States hy passport fraud, visa
fraud, or otherwise. | believe Lianmitai’s statement that she “lost a lot of moncy™
indicates that sha was directly involved m the smuggling activities and/or as broke of the
Thai prostitutes wheo they wers in the United Statcs.

Wiih respect o the Thai prostinute Kang mentioned, Liamurai explained that she
wanted to sec “the new gidl's picture,” because she wondered whether the prostitute was
“Emily,” one of the Thai prosbtutes who previously "ran away” from Liamwurai and
“cheated ¢n paving the passport moiey,” Liarmural stated that Emily “tan away™ with two
of her passponts, and that she lcamed about this from “a mafia group in New York.”
Liamwurai also stated that “fourteen [other] people ran away,” referring to additional
prostitutes who failed to pay their debts. She further stated that she told an associate of
hers 10 “keep all the dosuments, meluchng the passports.” Based on my traming and
experience, | believe that Lismurai’s statsment about kesping the passports refers 1o the
common practice of brokers and smugplers maintaining pogsession of prostinues’
passports until they satisfy their smupgling debt.

Kang and Liamurai also discussed vanious brothels which were operating
throughcut the United States, inchuling brothels in Chicago, Portland, Seattls, New York,
Las Yegas, and a brothel in an unspecified location which was operated by “Lulu,"
Liamurai siatad that she “sent cut a lod of gicls to Lulw,” referring o her rols as a broker
of prostitutes, supphying them to Lulu's brothel. Liamurai further discussed ber work as u
proatitute at various brothels and/or escort services, She claimed that she made $5,500
fer nine days of work in Chicago, and $146,000 in one day in Les Yegas.

Calls 1310, 1204: On July 14 and 15, 2006, Kang and Liamurai further discussed
the new Thai prostitute at Kang’s brothel. Liamurai asked whether the “new flower™
{kang's new prostitute) was Emiiy. Kang stated that he did not mow for sure. Kangr
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later told Liamurai that he askod the Thai prostitute, but she says she is “from ancther
group,” referting to a differant smuggling organization than the one with whach Lismurai
was previously associated, Liamural was suspicious, and stated that the prostituie may be
lying. Liamurzi asked how long the “gul” had been in the United States, and Kang siated
she had been here since 2004, Liamurai concluded that the prostitute was not Enly,
because Liamural “stoppad doing that™ tieee years ago, referming to ber participation in
srougeling and beoketing prosuttes, Kang agveed, and staied that he did not believe the
Thai prostitute wasz Liamurai’s “gir."”

Calls 1338, 1348, 1371t On July 16 and 17, 2006, Kang and Lianwrai spoke about
Kang's scarch to hire a brothel manager wo replace Xie. Kang told Liamuran that Xie's
*$asi day" was July 15th, and that Kang was still “loolong for someone.” Lmmurai stated
thaa “if be hag nobody" she was “willing to help,” meaning that she would manuge
Kang’s brothel until he could hire someone, Kang stated that currently be was managing
the brothel himnself, incloding clcaning the brothel end cookimg for the prostilutes. On
July 17th, Kang told Lizmurai thet he found someonc to manage the brothel. Kang
explained that he would train the new manager himsel [, and 1each him how 10 cook.
Liamurai advised Kang to “eontrol the new guy from he beginning,” amnd not w wugL him
with money, Otherwise, Liamurai apined that he would become “lazy™ like “Tom" and
Xie, referring to Kang's last two brothel menagers. Liamwura again ermphasized not to
trust the new employee with the mooey. Kang agreed, and stated that be would tell the
managsr to put all of the money in en envelope and give it tc Kang each moming. They
further discussed “Tom,” and how ha cheated Kang of some of the prostitution proceeds.
Liarmmurai repeated that she was willing to *help™ Kang if he necded jt, refeming to
temporarily managing Kang's brothel. Lismurai then told Kang that an associate ssked
her why she did not opeti bar own “house” (brothel). She explained that she did not wane
to be involved 1005% in thig busincss, and that she liked the flexibility of “just working™
and “not gettmg stuck in a bouse.”™ She further stated that if she bad ber own brothel, she
would have 1o pay *a ot of agents for the girls coming from Thailand.™
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Calls 406667, 4115 (TT2): On July 17 and 13, 2006, Kang and Liamurai
discussed Kang's zearch io hire 8 mew brothel manager. First, they discossed the price of
airfare for the new manager, who would need 10 ravel from Los Angeles to Seatite.
Liamurai axplained that she wanted to help Kang find a good price, and that the bast price
she found was 200,00 on Southwest Airlings. Later, Kang told Liamurar that “the guy”
was booking the ricket “right now,”™ and the price was approximately $240.00 on
American West Airlines. Kang larer told Liamural that “the guy changed his mind” and
was not going to come work in Seattle. Liamurwi suggested that Kang call “Amy fram
Mew Yaork™ becauae she may have “someone lrom Chinatewn™ whe could work in
Kang's brothel. Kang stated that he had already foond some clsc to manage the brothed.

Call 4166 {TT2): Om July 1%, 2006, Kanyg epoks to Liamurai about his continuing
search 10 hire a new brothel manager. Kang told Liamurai that "Wang™ did not show up
because he was “afcaid 10 come.” Liamurai asked whether Kang told Weng "sbout the
house,” referring 1o the fact (hat it was an illegal brothel, and not a legitimate massage
parlor. Kang replied, I didn"1 21l much.” Liamurai stated that she galled Amy in Mew
Yorlk, and that Amy would try to fmd someone for Kang, however she could not promise
anyone because there were so many joba in New Vork™s Chinatown. According lo
Liamurai, Amy asked whether the manager would work at “Michael’s house,” {Zhu's
business), but Limurad stated that it wag for "anolber bouse™ (Kang's brothel). Eang told
Liamurai that he would have two "new gicls” (prostimates} sriving on July 21, 2080, and
one more on July 22, 2006, Liamurai again offered to conwe to Seattle to help Kang run
the: brolbel. She stated that she would check on airfares and let Kang know.

Calls 4171, d175, 4207, 4242, 4240, 4248 (TT2): On July 19, 2006, Kang and
Liamwwsi made arrangements for her to travel from Los Angeles to Seanle for the purpose
of warking as the managet of Kang™s brothel until he found a permanesi manager.
Liamurai booked the plane tickets, and advised Kang that she would arrive ai
approximately 10:00 p.m. on July 1%, 2006, Kang told Liamurai that he would arrange
for Ning to pick ber up at the anrport and bring ber 1o the brothel. As described above, on
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b | July 19, 2006, Ning transpornted Lismumi from Sea-Tec Airport to Kang's brothel.
2 Calls 1461 {TT1); 4392 (TT2): On July 20, 2006, Kang told Zhu that Liarurai
3 | bad amrived in Seattle (0 “help,” referring to Liamural working as Kang’s brothel manager
4 | until be foumd a permanent manager. Kang further stated that the new manager (Qu)
5 § would arrive on July 22, 2006. Leter that night, on July 20, 2006, CI#4 visited Kanp's
& | brothel for the purpase of contirming that Liemuorai was working as the brothe] manager.
7 | Cl#4 called Kang 2t TT2 to arvange to visit the brothel, When he arrived at the brothe,
1 | Cl#4 was greeted by both Kang and Liamurai, {(Cl#4 subscquently idennficd Liamurai by
v | reviewing her driver’s license photograph,) Liamurai offered Clid some water to drimk
10 § whilz he waited, and then she pointed out the two prostinutes t©o CIE4, for him 1o chonss
11 ] from. As Cl#4 departcd the brothel, Liamurai thanked him for s bosiness apd stated,
12 | “Sce you next ime.” Based on my training and expenicnce, these actions are consistent
11 § with Liamurai working as the brothel manager. The following day, om July 21, 2004,
14 § Liamurai called Kang and asked him to buy more lemon, tomare, and kotchup. This call
t4 1 also is consistant with Lismural working as the brothel manager, becanss part of the
16 | manager's job function i3 to cook fond for the prostinrtes, '
17 Callg 1776-77: Ag detailed above, on August |, 2006, at approximately 1:30 p.m.,
18 | Kang picked-np an arriving prostitutz named Mijin Muo (a/'k's “Nicki™) et Sea-Tac
15 | Airport. At 157 pom., Kang old Liacwrai that he “picked it ap aleeady,” veferting 10
20 § Mun. Kanp direcied Liamurad 1o “hext up scmae food™ for Mun, and 1o make sore thet the
21 § “room (at the brothel) ig clean.” Lismuoeal stated that she would do 20
n | Xl EVIDENCE OF MONEY LAUNDERING.
Fi A,  Evidence of Overseas Wire Translers.
4 Bazcd om my (raining end expericnes, and in pacticular on many interviews |
pa
26

conducted of prostirutes and brothel operatoss during Operation Svclops, § know that

many Asign womgt are recruited as prostitubes in their home countries by “agents.”
27 | These agents arrange for the womeh 1o e tensported (o the Utited States, gither by
24 | paying alien smugglers, or by obtaining visas and aitline tickets for the women. The

- TS &gyt CTley
l:ﬂ:!-lFLﬁIHT 113 W0 Hiwmnrt Bynet il SEH)

Unijed Staies v. Kame, 213, Seion, Wity 410




12
13
14
15

16

Case 2:06-mj-00418-JPD Document 1-3

Filed 08/09/2006

Page 25 of 35

agents then arrange for the women (¢ rotate from brothel to brothel in various TS, cities.
The agents often receive a portion of the prostitution proceeds, as their share of the profits
and as repayment of the prostitute’s “debt” awed to the agent for the smuggling, viza,
and/or transportation costs. It ia ofien the responsibility of the brothel operators 1o eollect
the ngent's share of the procecds from the prostittes, and 10 send the money perdically
to the agents, 1o small amounis, vis international wire fransfer.
Beiween December 2, 2002, and Aprl 11, 2006, Kang, Jiang, Zha, and Lheir
associates collectively sent approximately $160,000 via international wire transters to
various individuals living in China, according 1o records abiained from Westetn Unioi
and other finaneial mstitutions. These payrments, each of which are listed in the tble
belowy, are consistent with payments of prostibition proceeds to agents or other
coconspirators in China. Records obtained from Western Union and other fimancial
isstitolions establish that all of the below-listed funds were cash deposits, with the
exception of the $20,000 tansfer on March 5, 2004, for which documentation i not

available.
Dace of Trawifer Scmder Recipient Amonnt Lacsion
1212402 Kegheng Zhw Himy Zhu £2,000.00 Chinma
I8R5 Ruymg Mo Bao Jin Yu E500.0H0 Yantai, China
320 Keasheng Zhw Runbo Zhu 190000 Leihai, China
1403 Kasheng Zhu Drefu Tha _ B300.00 Shenyang. Thima
4'03 Keabenig Zh Zuc Li 595090 Shetiyang Chit
4111403 Rujing Fsng Kewun Zhu F300.00 Beijng, Chine
411503 Kesheng Zhu Jmscng Gao S50 .00 Shenyeng, China
SH60% Rujing Finng linsong ¢ a0 550000 | Shenymg, China
w1703 Rujing Tiang ¥u He Meny 500,00 Beijing, Chirea
T3 Rujing Jismg Jinsong Giao 250000 | Shenyang Clina
T Keshomg Thu Jinsong {ian $500.00 Shenyang, China
1214402 Pujmg Jumg Li Zhen Sun £1,000.0d Yantar, Chaw
1F20d Eesheng Fhu Bao CQin Yu E1, G 00 Yantai, China
1/1 504 Kesheng Zhu Tinsong Gag £1,000.00 | Shenyany, China
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(WD E.zsheng Zhu Img Xin Sun 32,000.00 Xz, Chima
210004 Hujing Jiang Kenun Zho $1,000.00 Weihai, China
3404 Eang Yong Jun & Li Lyt Sha $20,000.00 Mot available
Sho Chuan Chiang
3r2a 04 Yong Jun Kang Delu Zhu £ 1,000 00 Fushut, Chicia
/304 Yong Jun Kang Yong Dong Kang | £2,000.00 | Changchon, Chine
611104 Rujing Jiang Shu Zhen Zhao | 51 00000 Fushun, Clina
EfA Yong Jun Kang Bin Xu $500.00 Fushun, Chinia
10/27/04 Yong ] Keng Li Lisn Shu £35,000.00 Not available
11730 Yatig T Kang Li Lion Shu £3,000.00 Mot available
1172604 Woug Jup Bamg Lianshu Li 2, 50000 Fushun, China
1127704 Yong Jun Kang Lianshu Li £2,500.00 Fuishuw, Ching
L2 15504 Yong Jun Kong Lianghu Li $2.500).00 Fushun, Ching
1220904 Yong Jun Keng Liangbw Li $2,500.00 Fughun, Chins
1/305 Yomg Jun Kany Bin Xu £2,500.00 Fuginmn, China
144705 Yoy Jun Kany Bin Xy $2,.500.00 Fushun, Ching
11205 Rujing Jipng Lizhew Shen $1,004) (i} Yaurtai, China
L1205 Rujitg Jiany Eeo (Jin Yu $1,000.00 Yaniai, China
216403 Yotz Jun Kang Bin Xu 32.500.00 Fushun, China
35005 Yong Tun Keng Bin Xu TE0C.00 Fushun, China
s Yoy Jun Kang Bm Xu 12 500040 TFushun, China
42105 Yong Jun Kang Lisnshu Li £2.500.00 Fushun, China
& 1E/DE Yonga Jun Kang Sha Chuan Limg £1,000.00 Taipet, Taiwan
&2d105 Yong Jun Kang Lianahw La 52 500.00 Fuskmn, China
525403 Yeang Jun Kooy Lianshu L.i £2,500.00 Fushiyn, Chirké
FLET M Yong Jun Kang Liomzhu Li 52, 500,00 Futhun, China
005 Jun hin" Bin Xu 52, SO0 Fushun, Chine

" According to Western Uhnion

0035, and August L, 2005,
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TS Kei Lin"” Bin Xu 52,500,000 Fushun, China
TH05 Tong Jun Kang & Lian Shu Li £10,000.00 Fushun, China
Shu Chwan Chiang
TiA505 Yong hun Kang Bin Xu 500,00 Fuszhun, China
Ti26M05 Yong um Kang Bin Xy 52 500,00 Fusham, China
THN0S Jattves Minh Luong"™ Bin Xu 52, S0} Fushun, Chine
TI31105 Yong Jun King Bin Xu 32, 500N Fuchun, Chma
R4S Yong [ Kang B Xu 3250000 Fushun, China
#1005 Yomy Jun Kang Wan Xisng Hu 3250000 Fuchun, China
#3103 Yong T Kang Bin Xu §5,015 00 Shenyang, China
91505 Kang Yong Jun & Lianshu Li 59 Gy O Wot availuble
Sbu Chuan Chiang
IHNDS Fong Jun Kang Laashu L 31 00000 Fustum, China
10:21405 Yong J Kanp Bin Xu $8, 50000 Fushun, China
12305 Yong Jun Keng Bin Xu $1, 50000 Fushun, Chira
NAQDS Yong hun Kang Lianshu Li £1,500.00 Fushur, China
12/11405 Eujing liang Lusnmehu Li $2,750.00 Fushun, China
12153505 Yong Jun Kang Lianshu Li $2.000.00 Fushun, Chima
1181046 Yoag kin Kany Rin Xu £ 000 ) Fishum. Chioa
21906 Yohg Jun Kang Bin Xu £2,000.00 Fuchum, China
3/15/06 Yong Jun Kany Bin Xu $2,000.00 Fushut, China
4/4i06 Yong Jun Kang Ein Xu £2,000,00 Fushun, Ching
AL TAOG Yong Jun Kang Husi Lan Chang | $1,000.00 Taipei, Tarwan

" Liu alzo gent this money to Bim Xu (rom the Viet Wah market. This wire transfer was
included as part of the Western Unioco SAR.

' Bank records indicae: that Kang wrote a check payable to James Luong three days pricr to
this wire transfer. Luong also has been commected to Kang and the other target subjects in other
ways. For example, surveillince a;gmta regularly observed a 1992 Honda Civic (Orcgon liconse

100-HVM) parked in front of the Raymond Street brothel. This vehicle in registered to
ames b, Luong, Zhaozhw Tian drove this vehicle while be worked as the manager of the
Raymond Sireet brothel, In May 2006, this same vehicle was observed parked onside of Zhu's
and Jiang's former residence at 6401 24ih Avenuve Swdlh!}ueaﬂh, Washington. In June 2006,
the same vehicle was parked in fiomt of Zbenhua Liu's bratbsl.
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120,06 Yong Jun Kang Bin Xu £2,000.000 Fughun, Ching

6/300G “Wong Jun Kang Bin Xu ¥2,000.000 Fuzbam, Chrina

25006 Yiomg Jun Kang Linahue Li 52 000 00 Tushwei, Chana
TOTAL $159 863,08

All but seven of the above-listed wire transfers were made vin Western Union. [t
iz significant that each Westom Union tramafer was in an amolmt of less than 33,000,
because Western Union requires pergons seekmg to wire transfer funds m excess of
33 000 1o present proof of date of birth, social sccurity mumber, and occupation. By
keeping their transfers smaller than £3,000, the defendants were able to avoid providing
this information to Western Union. Baged on my tmzining and expericnce, [ believe that
this illustrates an attempt by the defendants to conceal their activities to some cxtent. In
addition, there are instances when the defendants made consecutive wire transfers from
diffesent Westeen Union locations in the Seattle area, rather than returning to the same
branch. Based on my waining and cxpenience, 1 believe that these transactions wore
structared in thes manter m an attempt (0 aveid raising suspicion at Western Union, and
to avoid miggecing the 33,000 porting requirdment.  Thie also illustrates an intent to
conceal the financial transactions and the subjscts’ connections thereto, Similarly, with
only one excepion, the wive transferg made from banks were aach in amounts of less than
£10,000, which would not trigger the filing of Currency Transacbon Reports (CTRs) by
tha banks.

B.  Wiretap Calls Concerning Money Loundering,

Wiretapped phone calls confirm that Keng and other defendants conducted
financial transactions with the proceeds of the prostilution activitics. For examplc, Kang
and Zhw deposited cash into bank acoounts for the prostitotes, and Kang wire-tranalerved
money to family roembers and other persons in China, Some of the intercepied
convetsabons conceming (he disposition of prostitution proceeds are set forth below.
Unless vtherwise notgd, the ¢alls were intercepted over TT1,
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Call 112: On June 2, 2004, Kang had a detailed conversation with ap Asien female
named “Wang” about his proatitution business. Among other things, Kang stated: that he
was making better moncy than he would by working 2 “job”; that he paid a “protection
fes" to unidentificd persons; ' that the brothel business was “kind of shaky™ when he first
“tock over™ from “Mr. Zim” (Kosheng Zhul, but now the business was "much more
stable"; that he usvally cmployed Lhree “givls™ {prostitutes} at the brothel, and that he
moved the brothel location approximately evary séven or eight months. Kang also stated
that be recently senn (by wire tansfer) $10,000 to his younger biother in Chuna.

Calls 189, 14, 306: On June 3, 2006, Kang spoke (o an unknown Agian mals
abaut sendeng funds overscas via Western Lion. The Asian male provided Kang with an
international account number. Kang asked whether it was Waestern Union, and 1he malke
confimed that it was, Kang assured the caller that the money would be in the Bank of
China i a few days. The Asian male stated that "t was 14, bur pow it's 15," referving 10
the sum of money to be wirc transierredh The following day, Jume 6, 2006, Kang told the
Agian malc 1hat “the mattcr had been taken carc of” On June §, 2004, the Asian male
confirmed for Kang (hat 4 total of “8,000 came.”

Call 646z On June 19, 2006, a prostiout: warking at Kang's brothel called Kang
and asked whether he was “coming over” (1o the brothel). She cxplained that she wanted
to “deposit money in the bank.” Kang told her he would be at the brothel later, implying
that he would take ihe prostitute to the bank at that time.

Call 673: On June 20, 2006, Kang told Zhu that be was “making a deposit™ for one
of his “girls,” referting to depositing cash in ooe of the prostilute’s bank accounts.

Call 712, T75: Om June 23, 2006, Kang spoke with 2 Thai prostitute named
“Winnie," who was working at his brothel. Based on the calls, it was apparetl that Kang
was atlempting to wire tratsfer money on behalf of Wirmis, but was having trouble with
the accoumt number. Kang asked Winnie to reconfirm the account sumber, becanse e

'* Baged on my training and experietice, I kmow that it is common for Asian businesses, and
in particuler Jllegaj’ entarprises, o pay ar-:turum money 10 gang members of other criminals,
This meney is commonly referred to a8 “protection mooey” of 2 “protection fee.”

- LA Anrewey s LR
COMPLAIMT - 122 $0a 5 e el

LUnliced Stwees v Baog, &al. S, T aakingan HALK




19

11
12
ki
14
15
[
17
IE

L9

|
n

now

n

25

Case 2:06-mj-00418-JPD Document 1-3  Filed 08/09/2006 Page 30 of 35

bank infoerned him that the account had been closed. Winnie later celled Kang to confim
that he received the comrect account number by texi-message.

Call 738: Omn June 21, 2008, Zhu told Kang that he visited bvo Safeway stores that
day. When asked why, Zhu explained that he was “doing buainces for the ginls™ {wiring
money on the behalf of prostitutes) and that the Safeway stores had different banks inside.

Call 911: On June 27, 2006, Kang spoks with a Viemamese progtituie named
“Jackie," who was working at his brothel. Kamg stated that he was atempting to wive
transier money on behalf of Jackie, but was haviog roable with the bank account number.

Call 1156, 11M): On July 10 and 11, 2006, Kang arrangcd to wire transfer, via
Wesiem Union, 2 total of $3,000 to his mother and brother in China. Subsequent
inwercepied conversations indicared thal Kang's family received the money.

Calla 119596: On July 12, 2006, Kang told a prostitute named “Eclly,” who was
working at tis brothel at the ime, thet he was at the baak “making & deposit™ for her,

Call 1318: On huly 15, 2006, Kang talked to an unidentified prostifute who weas
currently living in Taiwan. She recoumted the work she did as a prosttute in the Umited
States, traveling from brathel to brothel in Texas ind ober states. She and Kang slso
diszussed methods of structuning cash depasits, including the veed to deposil sums of less
than 335 000 to *avoid iovestigation."

Calks 1544, 1565, 1603: On July 23, 2006, Kang told a famale in Chang that he
wire trangferred $8,005 to her at the Farmer's Bank, Over the next two days, she
confiomed with Kang thet she received the money. She asked Kang whether the bank
would assess & service charge because Kang sent the money from a differemt bank, Eang
explained that ke could not use the samo bank because “people will recognize me.” Kang
further stated thal he would s¢nd her an sdditional 52,000 on July 26, 2005.

C.  Paymemts for Bu)ing Jisng's Lexuy 1LX470,

Tiang is the registered owner of a 2002 Lexus LX470, VIN K ITIHTOOWI23514843,
Records obtaimed from Lexus establish that ang purchased the vehicle in April 2003,
Jiang fmanced the puichase through a loan from Lexus in the amount of $43,281.90,
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Since April 2003, Tiang has made payments 1o Lexus which have reduced the current
principlc balance of the loak 10 $17,251.91. For example, Jiang makes monthly payments
of $887.92 on the vehicle. However, neithet Jiang nor Zhu are legitimaiely employed,
and they have no known kegitimate sources of income. Thus, T believe that the fimds used
to make payments on the Lexms are the proceeds of Jiang’s und Zha's criminal activities,
XM EVIDENCY OF THE SARBORING OF [LLEGAL ALTENS.

A, Emplyment of Allens Who Were Smuggled Inte the U.S.

Ag described above, during racorded conversarions with CHEL, Kang stated tha
some of the prostitztes he smployed were smuggled into the Linited Siates, and that he
had connections with alien smugglers. Kang's claims in this regand are cormoborated by
an examication of immigraton records, which indscate that some of the prostifuies wath
connections to Kang appear Lo have been smuggled into the Unired States, includimg the
following twe prostitwes:

Keonok Lec: Based on tslephone and airline records, Lee appesrs to bave worked
a3 3 prosiifute ai Kang's brothel between Febimuary 11, 2006, and Febiuary 21, 2006, and
Lec's telephone contacted TTE on 27 occusions in 2006, Republic of Kores inumigration
records indicate that Lee was issued passport oumber YP1 636584, Thers are no ICE
records indicating that L.e¢ was aver Icgally admitted into the United States under her
passport number. Immigration records do indicate, bowever, thut Lee arived at
Wancouver, British Columbia oo October 21, 2(04. Baged on my training and experience,
and in parti¢ular on the training and experience of ICE agents panicipating in this
investigation, [ am awarc that Korean aliens are often somiggled into the United Stares
from Canada. There have been numerous alien smuggling investgations and
ptdaccutions m the Westem Dhsirict of Washingion which have disrapted the smuggling
of Korean aliens along the 11.5./Canadian border. Based o this well-establizhed
emuggling pattern, on the fact that Lec traveled from Korea to Vancouver, B.C., and the
fact that Lee hag nevier been legally admitted into the United Seates at a designated port of
entry, | belicve that Leae was srouggled mto the United States,
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A Youn Kim: 4 Linited Staes phone subseribed to by A. Yoon Eim contacied
TT1 23 timas bebweéen February 10, 2006, and Febroary 21, 2006. Kim is 8 Koresn
national, who was assigned passport number KN0597978. There 15 no record that Kim
was admitied into the United States legaliy at any designated port of eniry. The absence
of this record strongly suggests that Kim wes smuggled into the United Statcs.

Tn addttion, during wiretopped calls Kang discussed the fact thet some of the
prostitules he employed, ar anempied 10 employ, had been smogaled mto 1he Umted
States. For example, on June 3, 2006, Kang advised an unidentified prostitute how she
could attempt to fravdolently obtam immigration staius. The prostinue explamed to Kanp
that she had boen somggled into the Umited States in 2000 ysing a passport that did not
belong to her. Kang told her to hire a lawyer and apply for a green card “in the same lake
nume." {TT1, calls 132-33)

Om August 8, 2000, a prostinue whoe was scheduled wo work at Kang’s brothel
beginning August 22, 20006, called Kang to cancel the schedwle. She statad that another
prostitute named *Linda," who lived in Yancouver, Brtsh Columbia, Canada, would
“repiace” her. Kang stated that it would be “very dificult (for Linda) to cooss the ULS.-
Canadian border.™ The prostinne assured Kang that Linda has “been 10 (a brothe] in}
Atdanta and to the 1.5, many times, using someone else’s identification.” Kang asked the
proatitute o have Linda cali him, {TT1, call 2012)

B. Employment of Aliems Who [llegally Overstayed Visas,

In several intercepted conversations (summarized sbove), Zhu end Kang discussed
the fact thas prostitutes ibey employed hed been amested for being illegal aliens who
averstayed their visas, Imwmigration records confirm that many of the prostioges Kang
and Zhu have employed, or have arranged travel for, axe illegal aliens who inibally
entered the United States by obteining visas, and then overstayed the visa period, For
example, the following prosiitutes with connections to Kang andfor Zbu are illegul aliens
due 10 overstzving thelr visus:
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Danwegl Choj:  1CE records eslablish that Chion 15 8 Korean national, aivd that on
Jonuary 14, 2005, she entered the Utited States at Los Angeles on a tamporary vigitor
visa, The visa expired on July L3, 2005, Thereafter, Kang's email account was used to
purchese an airline ticket for Choi to travel on July 22, 2005, from Seattle to Los Angeles.

O Septamber 13, 2005, Choi’s passport was seized in Los Angeles during the execution
of a search warrant ar the residence of o target of an ICE alisn smuggling invesugation.
Pessports belongimg 1o twenty additional Korean women also were seized at the same
time. Based on my trwining and experience, | am aware that agents, brokers, and alien
smugglers often maintain possession of the passports belongmg to prostitutes who owe
them a debt, i order 10 prevent them from absconding prior io satisfying the debt. Thus,
it appears that Chei gnd the other twenty Korsen females whose passports weie seized
from the: alen sowpyling torget were attempting to work off a debt through prostitution.

Gicokkhim Gagn: Gan entered the United States on a tempocary visa, which
terminatcd on November 3, 2003, Thereafier, Gan illegally overstayed the visa.
Subsequently, Kang's email account was used to purchase airline tickets for Gan to fly
from New York to Portland on Decembaer 31, 2004, and a return veket for travel on
January 10, 2005, In a separate alien smuggling investigation, ICE agents «dentified Gan
as oné of approximately 150 Malaysian women who have used celated addrasses on U5,
viga applications, suggesting that these women are connecied to a lacger alien
smuggling'harboting operation. Meny of these women {bat not Gan) bave been amested
for prostitution offenses in the past,

Saifon Spensyk: In 1939, Saensuk was amrested as part of an FBI and ICE
prostitution ring investigation in Atlanta, Georgia. At the time of her amest, she wag an
illegal alien. Keng's email account was subsequently used to purchase aicline tickets for
Sacnsuk to Oy froma Los Angeles to Seattle on June 11, 2005, and a retum ticket for travei
from Seatlle to Las Vegas on June 21, 2005. Saensuk currently is not authorized 10 be in
the United States.
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L Suppe June: Kang arvanged 1o purchase aitline ticks1s for Jung o wavel from
Seatilc to Los Angeles on July 11, 2005, Kang's email account was subsequently used fo
arrange airling ravel for “Mi Jung” between Scatile and San Francisco ou March 15,
2006, On August 24, 2005, Junp was srrested in Honolulu, Hawaii oo prosttution
charges stemming from an [CE imdereovar operation. At the time, she was an illegal
alien, and =he was deported from the Uniled States on Cetober 12, 2005,

Jutakarn Mamumaggemm: As sot forth above, on January 21, 2006, surveillance
officers observed Kang dvop off Manurangsan at Sea-Tac airpott. She was contacted by
SPD officers, and admitted to having overstayed a tempocary visa. ICE records confitm
that Manurangsan stitered the United States on May 20, 2003, and thet her toroporary visa
cxpired oo November 19, 2003,

Phatcharin Potha: Fotha eotered the United Siates from Thailand on Seprember 16,
2004, Het tempotary visa expired on October 15, 2004. Keng uses TT1 to roaintain
regular telephonic contact with Potha, For example, on May 31, 2004, Kang arranged for
Potha to work at his brothel between Cetober 2, 2006, and Qctober 12, 20046,

Thipvarat Baichagont (afk/s "Tiffany"}; As set forth abave, Ratchapont amived in
Seaitle on Jung 10, 2000, and theresfier worked a5 8 prostifute at Kang's brodhel.
According to [CE records, Ratchapont is a Thai neticnal, who entered the Linited States
on A temporary visa which had expired prior to Jung 2006, Thus, at the fime Ratchapont
worked a1 Kang'z brothel, she was an illega] alien.

Chalanthon Malaly) (ks “Vicki™): Az deseribed above, Malaloul was atrested on
July 21, 2006, as she arnved in S=atle for the purposs of working at Kang's brathel,
According to ICE records, Malakul is a Thai national, who entered the United Slates on a
temporary visa which had expired prior (o July 2006. Thus, at the thme Malakul arrived w
work at Kang’s brothel, she was an illegal alien.

Sraave Fanteng (a'k/a “Jesse™: As sot forth above, Pamteng was arrested on June
12, 2006, whike working as a call-gir for Zhu and Jiang. Pantcog is a citizen of
Singapore who had illegally everstayed her visa. Thus, at the time Panteng worked as a
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rraztitute for Zhu and Jiang, she wag an iflcgal alien.

Miiin Mup {a‘k/a *Acna Moon,” “Nicki™): As sex forth above, Mun amived in
Seattk: on August 1, 2006, and thereafter worked as a prostibute at FKang’s brothel. Mun
it a Korcan national and an illegal alien, who overstayed her temporary visa.

XIII. CONCLUSION

Based on the foregoing, there exists probable cause to believe that the defendanis

commined the above-listed offenses.

Nl 1NN

Special Agont, Federal Bureay of [nvestigaticn

SUBSCRIBED AND SWORN to before me this W 4 dayef
Ay 2006, by DAVID HECHT.

F DG‘HDHLIE
tes Magistratc Judge
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